





Date: May, 23rd 2024

Circular No:47/ AY 2023-2024 Subject: ADEK Inspection - Irtigaa Visit التاريخ: 23 مايو 2024

Dear Parents and Guardians,

I am writing to inform you about the upcoming ADEK Irtigaa inspection scheduled to take place from Friday, 24th May to Thursday, 30th May 2024.

During this inspection, the Irtiqaa team will engage with various stakeholders including the Senior Leadership team, teachers, students, the mother's council, and the Board of Trustees. They will observe lessons, review students' work, and assess their progress.

In light of this inspection, I would like to emphasize the importance of punctuality, discipline, and behavior for all students.

Students are required to arrive at the school before 7:45 a.m. If your child will not use the bus transportation and will be fetched instead, kindly inform the receptionists before 10:00 a.m.

Early leave requests for students will not be granted during the inspection period. Please schedule any medical appointments after school hours.

Students must adhere to the school's uniform policy and ensure they are appropriately dressed in the correct school uniform.

Your cooperation in ensuring that our students are prepared and present for the inspection is greatly appreciated. Together, we can showcase the excellence of our school community.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown **Principal Director**

السّادة أولياء الأمور الكرام،

أكتب لكم لأُطلعكم على زبارة فريق ارتقاء من دائرة التعليم والمعرفة أبوظبي من يوم الجمعة الموافق 24 مايو حتى يوم الخميس المو افق 30 مايو 2024.

خلال هذه الزبارة، سيتواصل فربق التفتيش مع العديد من الموظفين والطلبة، بما في ذلك فربق القيادة العليا، المعلمين، الطلبة، مجلس الأمهات، ومجلس الأمناء. سيقومون بمراقبة الدروس، ومراجعة أعمال الطلبة، وتقييم تقدمهم.

لذلك، أود أن أؤكد على أهمية الانضباط والسلوك الحسن لجميع الطلبة حيث يجب الوصول إلى المدرسة قبل الساعة 7:45 صباحًا. في حالة الرغبة بعدم استخدام خدمة النقل المدرسي، يرجى إبلاغ موظفي الاستقبال قبل الساعة 10:00 صباحًا.

لن يتم قبول طلبات المغادرة قبل نهاية الدوام الرسمي للطلبة خلال فترة التفتيش. يرجى ترتيب المواعيد الطبية بعد ساعات المدرسة. يجب على الطلبة الالتزام بسياسة الزي المدرسي والتأكد من ارتداء الزى المناسب بشكل صحيح.

نقدر لكم تعاونكم في ضمان استعداد وحضور طلابنا لزبارة فريق التفتيش.

بالتعاون معًا، يمكننا تحقيق النجاح والتميز.





